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Susanne Janum

Fra: TMF-Forkontor
Emne: Svar på henvendelse fra Vanløse Lokaludvalg vedr. Katrinedalskvarteret (2020-0883753)

Fra: Borgmesteren TMF  
Sendt: 18. december 2020 13:19 
Til: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg  
Emne: Svar på henvendelse fra Vanløse Lokaludvalg vedr. Katrinedalskvarteret (2020‐0883753) 
 
Kære Vanløse Lokaludvalg  
 
Tak for jeres opfølgning på mit besøg hos jer den 24. november 2020 – jeg syntes, at det var et rigtigt godt besøg på 
trods af Corona og småregn, hvor jeg blev klogere på nogle af de aktuelle sager i Vanløse. 
 
Som jeg også gav udtryk for under besøget, er jeg enig med jer i, at den løsning, som Teknik‐ og Miljøforvaltningen 
har udført, ikke svarer til den løsning, som jeg og min kollegaer i Teknik‐ og Miljøudvalget fik til behandling på mødet 
den 14. september 2020. Efter besøget er jeg gået i dialog med den relevante afdelingen for at afklare, hvilke 
muligheder, som der er for at få ændret den løsning, der ikke svarer til jeres forventninger og som ikke i tilstrækkelig 
grad sikrer det, som projektet skulle afhjælpe. Nemlig at hindre gennemkørende trafik og øge trafiksikkerheden i 
Katrinedalskvarteret. Jeg har understreget overfor afdelingen, at det er væsentligt med en hurtig afklaring, og jeg 
forventer at kunne vende tilbage til jer i starten af 2021, hvor I for øvrigt også modtager en samlet opfølgning på de 
andre ting, vi drøftede på mødet den 24. november.  
 
Da I har skrevet til hele Teknik‐ og Miljøudvalget betyder det, at jeres henvendelse og dette svar vil blive sendt til de 
resterende medlemmer af udvalget, der kan reagere af egen drift. 
 
 
Med venlig hilsen  

Ninna Hedeager Olsen 

Teknik- og Miljøborgmester 


